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Rada Miejska w Szepietowie 
 

Protokół nr IV/19 

IV Sesja Rady Miejskiej w Szepietowie w dniu 22 lutego 2019 

 

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2019 r. o godz. 10:15, a zakończono o godz. 12:05 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Paweł Mateusz Dąbrowski 

2.  Wojciech Ertman 

3.  Leszek Fiedorczuk 

4.  Marian Kruszewski 

5. Sławomir Kućmierowski 

6. Witold Moczydłowski 

7. Jan Ołdakowski 

8.  Magdalena Pietrzak 

9. Grzegorz Wojciech Powojski 

10. Katarzyna Sławomira Sienicka 

11. Henryk Stypułkowski 

12. Mariusz Stypułkowski 

13. Łukasz Wojno 

14. Wiesław Antoni Zaremba 

15. Grzegorz Żochowski 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, 

- Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska, 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy Szepietowo, zakładów 

pracy z terenu gminy, mieszkańcy gminy oraz Przewodniczący Rad Sołeckich (zgodnie 

z załączonymi listami obecności). 
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Porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

3. Omówienie gospodarki leśnej w lasach niepaństwowych. 

4. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

5. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

1) podjęcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019; 

2) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2019-2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2019-2024; 

3) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminy Szepietowo; 

4) podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów organów samorządu 

mieszkańców wsi; 

5) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Szepietowo; 

6) Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Gmina Szepietowo oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

7) Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2018. 

8) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.; 

9) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów 

osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Szepietowie; 

10) podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 

formie świadczenia pieniężnego na zakup żywności lub posiłku; 

11) podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych. 
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12) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

komisji Rady Miejskiej w Szepietowie na rok 2019. 

13) Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego  

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad.  

 

Przebieg obrad: 

1. Otwarcie sesji  

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski. 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

2. Wnioski do porządku dziennego obrad  

Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskami o: 

- zdjęcie z porządku obrad punktu  5 podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków 

udzielenia bonifikat od opłat jednorazowych za przekształcenie prawa użytkowania 

wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów 

- zdjęcie z porządku obrad puntu 13 podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

- zdjęcie z porządku obrad punktu 14 podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach programu pomocy de minimis na tworzenie 

nowych miejsc pracy; 

- dodanie nie porządku obrad punktu podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miejskiej  w Szepietowie na rok 2019; 

 - dodanie do porządku obrad punktu Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

 

Radnie nie zgłosili wniosków do porządku obrad. 

Głosowanie w sprawie: 

Zdjęcie z porządku obrad punktu podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia 

bonifikat od opłat jednorazowych za przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe na prawo własności tych gruntów. 
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Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Głosowanie w sprawie: 

Zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Głosowanie w sprawie: 

Zdjęcie z porządku obrad punktu podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach programu pomocy de minimis na tworzenie 

nowych miejsc pracy. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Głosowanie w sprawie: 

Dodanie do porządku obrad punktu podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miejskiej w Szepietowie na rok 2019.  

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Głosowanie w sprawie: 

Dodanie do porządku obrad punktu Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady przestawił porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

Przewodniczący Rady wraz z Burmistrzem Szepietowa oraz wiceprzewodniczącymi Rady 

Miejskiej złożyli podziękowania przewodniczącym Rad Sołeckich z tereny Gminy Szepietowo. 
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Następnie Przewodniczący Rady podziękował za zaangażowanie i trud włożony w 

zorganizowanie i przeprowadzenia zbiórki charytatywnej ciężko chorej uczennicy klasy VII 

Szkoły Podstawowej w Szepietowie. Podziękowania złożono dla uczniów klasy VII Szkoły 

Podstawowej w Szepietowie na ręce Dyrektora Szkoły Pana Piotra Markowskiego, dla Klubu 

Morsa na ręce Pan Stanisław Ostaszewskiego oraz dla Pani Pauliny Rzymskiej. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Dyrektorowi Podlaskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

w Szepietowie Panu Wojciechowi Mojkowskiemu, który omówił funkcjonowanie oraz zakres 

działalności PODR. 

Głos zabrali: 

Radny Henryk Stypułkowski, który poinformował, iż dnia 7 marca o godz. 1000 w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie odbędzie się szkolenie dla pracowników doradztwa 

rolniczego, Izba Rolniczych oraz rolników z zakresu przyznania płatności obszarowych z 

kampanii 2019. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Alicji Zdziarskiej – Prezes Stowarzyszenia „Bliżej 

Ciebie”, która przedstawiła profil działalności Stowarzyszenia. Pani Zdziarska omówiła 

organizowane przez Stowarzyszenie wyjazd dla dzieci (wypoczynek letni i zimowy) 

finansowane ze środków Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego.  

Głos zabrali: 

Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak zapytał czy istnieje możliwość organizowania 

stacjonarnych półkolonii. 

Pani Alicja Zdziarska odpowiedziała, że jest taka możliwość, musi być zapewnione 

pomieszczenie i wyżywienie.  

 

   

3. Omówienie gospodarki leśnej w lasach niepaństwowych. 

Głos zabrał Pan Marek Kaczyński pracownik Wydziału Rolnictwa, Rozwoju i Ochrony 

Środowiska Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem,  który omówił gospodarkę 

leśną w lasach niepaństwowych. 

 4. Informacja o protokole z poprzedniej sesji  

Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz 

Żochowski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 (informacja dołączona do protokołu) 



6 
 

5. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Pana Witold Moczydłowski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami  

Burmistrz Szepietowa przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami. 

Radnie nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie Burmistrza zostało przyjęte 

jednogłośnie.  

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radnie nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

 

1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

Z projektem uchwały zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

Wyniki głosowania 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/22/19 dołączona do protokołu) 
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2) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2019-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2019-2024. 

Z projektem uchwały zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

Radnie nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo 

na lata 2019-2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2019-2024.  

Wyniki głosowania 

Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/23/19 dołączona do protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy  Szepietowo.  

Z projektem uchwały zapoznała Burmistrz Szepietowa. 

Głos zabrali: 

Radny Grzegorz Wojciech Powojski zwrócił się z pytaniem czy została poprawiona w projekcie 

uchwały numeracja paragrafów. 

Przewodniczący Rady potwierdził. 

Radny Sławomir Kućmierowski zwrócił się z prośbą o dostarczanie wraz ze zmianą uchwały 

zmian, które są nanoszone, aby nie było konieczności porównywania uchwały obowiązującej i 

nową wersją. 

Radny Henryk Stypułkowski zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie zapisów § 48  dotyczących 

wyłączenie radnych z pracy komisji rewizyjnej w przypadku podejrzenie stronniczości. Radny 

jako przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał jaki trybem i do kogo ma kierować pismo w 

sprawie wyłączenia członków Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że do Przewodniczącego Rady, który następnie 

pokieruje pismo dalej. 

Radny Henryk Stypułkowski zwrócił się z prośbą o interpretację prawną czy wyłączenie 

radnego z prac komisji na własną prośbę może być uwzględnione. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest to bardzo dobra inicjatywa. 

Radny Henryk Stypułkowski wyjaśnił, że ma pełne zaufanie do członków Komisji Rewizyjnej 

i jest przekonany, że nawet gdyby nie zostali wyłączeni z prac Komisji to i tak podeszliby 

rzetelnie do prowadzonych kontroli. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował omówienie zagadnienia jeszcze raz na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy  Szepietowo.  

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/24/19 dołączona do protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów organów samorządu mieszkańców wsi  

Z projektem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 

Głos zabrali: 

Radny Henryk Stypułkowski, który zwrócił się do radnych z prośbą o wykorzystanie 

wyborów i udział w spotkaniach sołeckich w celu kontaktu z wyborcami. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów organów samorządu mieszkańców wsi.  

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/25/19 dołączona do protokołu) 

 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania  

ścieków na terenie Gminy Szepietowo. 

Z projektem uchwały zapoznał Kierownik Zakładu Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania 

Pan Mirosław Wysocki. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania  

ścieków na terenie Gminy Szepietowo.  

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/26/19 dołączona do protokołu) 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Gmina Szepietowo oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 
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Z projektem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

jest Gmina Szepietowo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Wyniki głosowania 
Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/27/19 dołączona do protokołu) 

7) Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za rok 2018. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Pan Marian Kruszewski. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2018. 

Wyniki głosowania 

Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W głosowaniu nie brał udziału Radny Marian Kruszewski. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało podjęte.  

(Sprawozdanie dołączone do protokołu) 

8) Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019. 

 

Z projektem uchwały zapoznał Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Pan Marian Kruszewski. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019. 

Wyniki głosowania 

Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W głosowaniu nie brał udziału Radny Marian Kruszewski. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/28/19 dołączona do protokołu) 
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9) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów osobowych 

stałych Komisji Rady Miejskiej w Szepietowie.  

Przewodniczący Rady poinformował, że radna Magdalena Pietrzak wystąpiła z wnioskiem  

o przeniesienie jej ze składu Komisji Społecznej do Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego. Temat był przedmiotem wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej  

w dniu 14 lutego 2019 r. Komisje pozytywnie zaopiniowały wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Radna Pietrzak podtrzymuje deklarację przejścia 

z Komisji Społecznej do Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rada potwierdziła. 

Głos zabrali: 

Radny Grzegorz Wojciech Powojski – Przewodniczący Komisji Społecznej, który podziękował 

Radnej Magdalenie Pietrzak za współpracę. 

Głosowano w sprawie: 

Przejście radnej Magdaleny Pietrzak z Komisji Społecznej do Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Wyniki głosowania 

Za: 13, Przeciw: 1, Wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów osobowych 

stałych Komisji Rady Miejskiej w Szepietowie. 

 

Wyniki głosowania 
Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/29/19 dołączona do protokołu) 

 

 

10)podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup żywności lub posiłku. 

 Z projektem uchwały zapoznała Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Pani Grażyna Zarzecka. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywienia w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup żywności lub posiłku. 

Wyniki głosowania 
Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/30/19 dołączona do protokołu) 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu  wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

 

Z projektem uchwały zapoznała Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Pani Grażyna Zarzecka. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu  wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

 

Wyniki głosowania 
Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/31/19 dołączona do protokołu) 

 

 

12) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 

Rady Miejskiej w Szepietowie na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z tematem uchwały.  

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady 

Miejskiej w Szepietowie na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 
Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr IV/32/19 dołączona do protokołu) 
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13) Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego. 

Ze sprawozdaniem zapoznał Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

8. Wolne wnioski. 

Głos zabrali: 

Radny Wojciech Ertman, Sołtys Szepietowa Andrzej Pietrzak, Radny Witold Moczydłowski 

Radny Sławomir Kućmierowski,   

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

Radny Sławomir Kućmierowski wystąpił z wnioskiem o umożliwienie zainteresowanym 

radnym wejścia na teren remontowanego budynku Urzędu Miejskiego i ocenienia stanu 

inwestycji oraz udzielenie informacji czy podpisywany w dniu wczorajszym protokół odbioru 

prac jest usterkowy czy bezusterkowy. Radny wystąpił również z wnioskiem, aby w przypadku 

podpisania protokołu usterkowego jak najszybciej złożyć stosowne pismo do Urzędu 

Marszałkowskiego, aby uniknąć utraty dofinansowania. 

Burmistrz Szepietowa omówił stan budynku urzędu przed remontem, przestawił zakres prac 

dotyczących inwestycji związanej z termomodernizacją budynku oraz opisał problemy, które 

pojawiły się na etapie jej realizacji. 

W dalszej części dyskusji głos zabrali Radny Henryk Stypułkowski, Radny Sławomir 

Kućmierowski. 

Wyjaśnień udzielał Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 

9.Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady zamknął obrady IV Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Żochowski  

Protokołowała  

Marlena Stypułkowska 

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. 

 

 

 


